

## Sverdlovsk Regional Organization of the All- Russian Trade Union of Workers of State Institutions and Public Services of the Russian Federation

---

**Registration N:** 6661004728

**Principle State Registration Number:** 1026600002417

**Also known as:** Свердловская областная организация профсоюза работников государственных учреждений и общественного обслуживания РФ,

Свердловский областной комитет профсоюза работников государственных учреждений и общественного обслуживания РФ,

Свердловская областная организация Профсоюза работников государственных учреждений и общественного обслуживания РФ,

Свердловская Областная организация ПРГУ и ОО РФ,

Свердловская ОО Профсоюза работников государственных учреждений и общественного обслуживания РФ, Свердловская Областная организация ПРГУ и ОО РФ,

ТОПроф Работников Госучреждений и Общественного Обслуживания СО,

ТОПроф работников госучреждений СО

**Founded:** Feb. 26, 1996

**Current state:** registered

**Registered**

**Address:** 620000, Yekaterinburg, Sverdlovsk region, Pushkina/Tolmacheva street, 10/11

[Website](#)

**Last profile update:** April 3, 2024

Login required

Full information is available after free registration

**[Please sign up, or sign in](#)**

Username:

Password:

I agree to the [RuPEP.org terms and conditions](#)

Login

[Forgot your password?](#)

### **[RuPEP.ORG Terms and Conditions](#)**

**This site uses information obtained as part of right to freely seek, receive, transmit, produce and distribute information in any legal way.**

**This information is NOT restricted information and does not contain confidential personal data in the meaning of the [Russian Federal Law on Personal Data](#) and [Belarusian Law on Personal Data](#).**

**NOT FOR COMMERCIAL USE — The information contained in the database may not be copied, transferred to a third party database or used in any commercial product without the consent of RUPEP.org.**